

**2018 年 3-5 月份游泳班報名日安排**  
**2018 MAR TO MAY Swimming Course Application Arrangements**

班 別 Course	報名日期及安排 Application Date & Arrangements
成人，水健及 水中物理治療運動課程 Adults, Hydrofitness & Hydrotherapy	2018 年 2 月 5 日(星期一) 上午 9 時正於地下票務處 5/2/2018(Mon) 9 am at G/F Ticketing Office
一條龍舊生、習泳少年舊生 Current Through-Train Students & Teen Swimmers	2018 年 2 月 25 日(星期日)前攜同繳費回條到地下票務處繳交下一期費用 Course fee for next session with payment consent form should be submitted to G/F Ticketing Office by 25/2/2018(Sun).
親子 兒童/少年泳班 一條龍泳班餘額 習泳少年餘額  Aqua-tots  Youth & Teens Swim Program  Remaining quotas for Through-Train Program  Remaining quotas for Teen-Swimmer	<p>游泳班舊生資格: 2018 年 1 月至 3 月期間曾參與本會游泳班之學員則為舊生</p> <p>舊生報名日期:2018 年 3 月 4 日(星期日) 按公佈之次序到本會地下票務處報名 舊生抽籌報名程序安排</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 於 2018 年 1 月 27 日至 2018 年 2 月 24 日帶同收據到一樓領取游泳班舊生報名表格</li> <li>• 2018 年 2 月 26 日於網頁及四樓壁報板公布報名次序(<a href="http://kln.ymca.org.hk">http://kln.ymca.org.hk</a>)</li> </ul> <p>新生報名日期: 2018 年 3 月 5 日(星期一) 於地下票務處上午 7 時 45 分派籌, 8 時開始按籌號報名 # 為了提高報名流程順暢, 敬請會友於報名日前到票務處辦理入會手續 # 報名當日只接受現金、VISA 及 EPS</p> <p>Eligibility of current students: Students of Swimming program in JAN to MAR 2018</p> <p>Enrolment for Current students:4/3/2018(Sun) Enrolment should be made at G/F Ticketing Office in accordance to the balloted enrolment sequence</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 27/1/2018-24/2/2018: Collect enrolment form at 1/F counter with current course receipt</li> <li>• 26/2/2018: Announcement of balloted enrolment sequence on the website &amp; 4/F notice board. (<a href="http://kln.ymca.org.hk">http://kln.ymca.org.hk</a>)</li> </ul> <p>New Students Distribution of chips will begin at 7:45 am on 5/3/2018(Mon). Application will be accepted in accordance to the time stated on the chips starting from 8 am. *All courses are for members only. It is strongly suggested that new students should apply for membership before the application date in avoidance of heavy traffic. * Only Cash/VISA/EPS will be accepted on the date of application.</p>

票務處辦理報名辦公時間： 星期一至六 09:00-22:00 及星期日 10:00-21:00  
 Opening hours of G/F Ticketing Office: Mon-Sat 09:00-22:00 & Sun 10:00-21:00